
Motie weg met de GGZ wachtlijsten

De gemeenteraad van Rotterdam bijeen op 10 november 2016, ter bespreking 
van de begroting 2017

constaterende dat er aanzienlijke wachtlijsten zijn bij de diverse GGZ instanties 
voor Rotterdammers met een hulpvraag op psychisch gebied, zowel voor het 
eerste intakegesprek als voor de start van de behandeling,

mede constaterende dat zelfs minister Schipper half oktober aan de Tweede 
Kamer berichtte dat ze erg ontevreden is over de wachttijden, en dat de 
oplossingen te lang op zich laten wachten,

overwegende dat mensen niet voor een 'psychisch verkoudheidje' een beroep 
doen op de geestelijke gezondheidszorg, omdat de minder ernstige klachten 
meestal door de huisarts of praktijkondersteuner GGZ worden behandeld, en dat 
het dus heel belangrijk is dat er in elk geval zo snel mogelijk een eerste intake 
wordt gedaan,

mede overwegende dat het geld niet op kan zijn, omdat de zorgverzekeraars zoals
bekend genoeg op de plank hebben liggen,

voorts overwegende dat het ons en de hulpvragers niets kan schelen wie hier 
precies over gaat, maar dat het van het hoogste belang is dat Rotterdammers in 
psychische nood zo snel mogelijk geholpen worden,

draagt het college op om pal achter Rotterdammers met psychische klachten te 
staan  en om dus alles op alles te zetten om de wachtlijsten, zeker die voor de 
intake, zo snel mogelijk te laten verdwijnen,

en gaat over tot de orde van de dag,
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